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VÝKONNÝ VÝBOR 

ČESKÉ RUGBYOVÉ UNIE 

Zápis č. 13/2020 z jednání VV dne 20. říjen 2020 

 

Místo jednání: On-line konference (pomocí aplikace GoogleMeets) 

Účastníci:  Výkonný výbor: Roman Rygl (RR), Marek Fořt (MF), Alexander Křížek (AK), Pavel 

Syrový (PS), Dušan Palcr (DP), Matěj Rázga (MR), Kamil Vrubl (KV) 

Hosté: Pavel Myšák (PM), Ondřej Mikeska (OM), Karel Ševčík (KŠ), Jan Macháček (JM), 

Antonín Brabec (AB), Marek Vráblík (MV) 

Omluveni:  

 

 

 

Projednávané body: 

 

1. Trenéři ve škole 

 

JM se ujal slova a stručně představil již zaběhlý projekt Trenéři ve škole, který se 

specializuje na výuku vybraných sportovních disciplín na základní škole. Výuka probíhá tak, 

že daný trenér supluje konkrétní tělovýchovnou jednotku v režii své vlastní sportovní 

specializace. U těchto trenérů je preferováno, aby mimo vlastní erudici (nutnost mít 

minimální trenérskou licenci ,,B“), měli také dostatečné zkušenosti s dětmi, potažmo 

mladším školním věkem. 
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PS a MR na tento příspěvek zareagoval a sice, že tento projekt považují za velmi slibný, a 

proto by chtěli znát posloupnost jednotlivých kroků, jak postupovat, když by se chtěl nějaký 

ragbyový klub do tohoto projektu zapojit. 

 

JM na to odpověděl, že po nutné komunikaci v rámci sdělení konkrétních informací se 

zástupci tohoto projektu, by měli vést další kroky na magistrát daného města či městské 

části, kde se předloží konkrétní návrh na spolupráci s vybranou školou. Souběžně by měla 

být oslovena i tato škola, potažmo školy, na kterých by probíhala plánovaná participace na 

výuce. 

 

Usnesení: VV poděkoval za danou prezentaci s přáním, aby se tento projekt i nadále 

rozšiřoval v dalších městech či městských lokalitách. 

 

 

2. Sportovní oblečení adidas 

 

AB sdělil členům VV, že bylo volnočasové oblečení adidas předáno seniorskému 

reprezentačnímu mužstvu, které si ho vyzkouší a na základě toho proběhne sběr velikostí a 

následná objednávka. Bohužel se veškerá činnost s tímto spojená opozdila z důvodu 

aktuálních omezením kvůli Covidu-19, protože nelze uspořádat ani jeden společný sraz. 

Termín, kdy se vytvoří závazná objednávka na toto oblečení, bude do konce tohoto měsíce. 

 

Usnesení: VV bere na vědomí. 
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3. Směrnice o cestovních náhradách 

 

PM informoval VV, že společně s Ondřejem Surgou upravili směrnici o cestovních 

náhradách tak, aby se přímo odkazovala na zákoník práce s tím, že se v dané směrnici 

nebudou uvádět taxativně částky, které se vztahují k cestovním příkazům a to z důvodu, že 

se každoročně mění. 

Usnesení: VV schvaluje provedené změny v souvislosti s danou směrnicí. 

 

4. Dohrávky ligové soutěže – podzim 2020 

 

AB informoval VV o variantách jak dohrát ligové soutěže pro rok 2020. V ideálních 

podmínkách by celá dohrávka proběhla v následujících měsících, tj. v listopadu nebo 

prosinci. Semifinálové a finálové zápasy by následně proběhly v nejbližším možném 

termínu na jaře 2021. Další možný scénář počítá s tím, že by dohrávky jednotlivých soutěží 

proběhly  až následující rok. 

 

PS se k tomu vyjádřil a sice, že je pro to, aby se co nejvíce zápasů dohrálo ještě do konce 

tohoto roku, semifinále a finále by dle dostupných možnosti proběhlo pravděpodobně až na 

jaře 2021. S tímto postojem souhlasí i ostatní členové výkonného výboru 

 

Usnesení: VV je toho názoru, že pokud tomu situace spojená s Covid-19 dovolí, mělo by se 

do konce tohoto roku dohrát co nejvíce ligových zápasů. Na základě toho by se vytvořil 

časový harmonogram pro zbylé dohrávky, které by z největší pravděpodobností proběhly na 

jaře 2021 před začátek nové sezóny. Tímto tedy VV pověřuje AB, aby v reakci na aktuální 

podmínky reflektující možnosti pořádání ragbyových utkání připravil scénáře, dle kterých 

by se uskutečnili nedohrané ligové zápasy včetně uspořádání semifinálových a finálových 

utkání. Jednotlivé kluby budou vždy včas informovány o plánovaných akcích či případných 
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změnách v závislosti na situaci v rámci aktuálních omezení spojených s usnesením Vlády ČR 

ohledně Covid-19. 

 

5. Přátelský zápas ČR vs. Polsko 

 

AB sdělil VV, že plánované přátelské utkání mezi českou reprezentací a Polskem se 

s největší pravděpodobností vzhledem k aktuálním omezením neuskuteční. K tomu ještě 

dodal, že by i přes možnost uspořádat takový zápas by to bylo z hlediska časového 

harmonogramu ligových dohrávek spíše na překážku. 

 

Usnesení: VV bere na vědomí. 

 

6. Čerpání rozpočtu 

 

 PM seznámil VV s aktuálním čerpáním rozpočtu a sice, že se cashflow drží v kladné 

 bilanci a to zejména díky tomu, že se méně utrácí. Značný vliv na snížení výdajů má 

 aktuální situace spojená s Covid-19 a to zejména v sektoru zajišťovaných služeb a 

 sportovních akcí, jako jsou zrušené pravidelné společné srazy reprezentací a s tím  spojené 

 zajišťování ubytování a hrazení cestovních výloh. Na základě toho PM dále uvedl, že má 

 v plánu pro tento rok pořídit více tréninkového vybavení. Vzhledem také k aktuálně 

 přidělené investiční dotaci se na stadion Markéta pořídí nové střídací kabiny a speciální 

 tréninkový stroj – beran. Dále se PM dotázal RR, jestli  má nějaké připomínky 

 k podkladům vztahujícím se k učetní závěrce k září 2020. 

 

 RR na to zaregoval a sice, že k tomu žádné připomínky nemá. 

 

 V závěru PM seznámil VV s informacemi ohledně sporu mezi společností KKiG a ČSRU. 

 Po poradě s právními zástupci a analýze celkové situace se bude postupovat tak, že se 

 shromažďují všechny potřebné právní podklady a informace, dle kterých se budou 
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 uplatňovat nároky ve  smyslu navrácení konkrétních finančních částek u příslušného 

 finančního úřadu. 

  

Usnesení: VV bere na vědomí. 

 

 

7. Kalkulace rozpočtu 2021 

 

PM předložil VV kalkulaci příjmů a nákladů pro rok 2021. Kalkulace byla sestavena s 

předpokladem s účasti národních týmů ve všech soutěžích Rugby Europe a také se 

započítáním nákladů na související přípravu týmů. Výsledná bilance vychází výrazně 

záporně, obdobně jako tomu bylo na počátku letošního roku. Podstatný vliv na rozpočet 

samozřejmě budou mít omezení spojená s pandemií a jejich uvolňování, stejně jako příjmy 

z dotací ze strany NSA. 

 

Usnesení: VV bere na vědomí 

 

 

8. Zveřejňování výsledků 1.ligy 

 

PM představil VV ukázku zpracování výsledkového servisu z jednotlivých ligových utkání 

dle dat, které zasílají kluby. Zdůraznil, že ne všechny kluby zasílají své výsledky včas a je 

proto někdy složité takové výsledky zpětně dožadovat. Byl proto zřízen unijní email, na 

který mají všechny příslušné kluby odesílat potřebná data z daných zápasů. 

 

Usnesení: VV pověřuje PM a OM, aby ve spolupráci s Markem Švířem zajišťovali 

výsledkový servis z dat a informací, které zasílají kluby v rámci svých utkání. 
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9. Informační systém 

 

PM v tomto bodě jen ve stručnosti uvedl, že soutěžní modul, který v sobě bude obsahovat 

mimo jiné i výsledkový servis ligových kol, bude zprovozněn nejdříve až ve druhém kvartále 

roku 2021. 

 

DP na to zareagoval a sice, jestli by tento proces zprovoznění nešel urychlit, případně jestli 

by tomu nešlo nějak vypomoci. 

 

PM na to odpověděl, že zprovoznění tohoto modulu urychlit nejde, jelikož se jedná o 

komplexní proces, který má již stanovenou posloupnost realizace. 

 

Usnesení: VV bere na vědomí. 

 

10. Valná hromada 

 

PM informoval VV o tom, že bude prostřednictvím Sekretariátu ČSRU odeslaná pozvánka 

na Valnou hromadu a to nejpozději do 22.10. V rámci navržených bodů programu by se 

měla Valná hromada zabývat například jmenováním nových členů Dozorčí rady a změnami 

v rámci Přestupního řádu ČSRU. Pokud tomu okolní situace v souvislosti s Covid-19 dovolí, 

jednání Valné hromady by se uskutečnilo v Praze na stadionu Markéta. 

 

Usnesení: VV bere na vědomí. 
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11. Vysokoškolské sportovní centrum Victoria 

 

PM informoval VV, že se mu dostala do rukou informace a sice, že Jan Kinkor nabízí hráčům 

z Dukly přestup pod jiné rezortní sportovní centrum, konkrétně  do VSC Victoria. Jako 

hlavní argument k tomu uvedl, že prostřednictvím VSC Victoria má daný sportovec možnost 

dostat výhodnější podmínky v rámci vyplácení finančních odměn formou stipendia 

(sportovec musí být rovněž studentem). Na základě toho PM dále uvedl, že dostal již  od 

konkrétního hráče z Dukly informaci, že má vážný zájem o takovou změnu. Dle jeho názoru 

je takováto komunikace zcela špatně a že by nikdo neměl (navíc jako nečlen ČSRU) 

zasahovat do fungování týmu, potažmo jakéhokoliv subjektu spadajícího pod Unii. 

Podstatnou informací je také to, že každý hráč může být členem vždy jenom jednoho 

rezortního centra 

 

Usnesení: VV pověřuje PM, aby společně s AB vytvořili termín schůzky s Janem Kinkorem, 

v rámci které společně proberou způsob komunikace a předávaní informací hráčům při ASC 

Dukla. 

 

      

Příští zasedání VV proběhne dne . listopadu 2020 na stadionu Markéta v 8:00. 

V Praze dne 20. říjen 2020 

Zapsal: Ondřej Mikeska 

 

 


